

Signerat dokument

via <https://signera.ebox.nu>



Signerad text:

I Sign the File:

File (1)

Name: Protokoll-NW-SYD-2025-01-13.pdf

Size: 199216 bytes

Digital Fingerprint SHA256:

c22a3988a6eaea93add32d7beb97f4c365a52e4e40fdf6bd56a56f99607e2b90

*Originalfilen och signaturerna är bifogade som bilagor till denna PDF.
För att öppna bilagorna kan en dedikerad PDF-läsare krävas.*

Signerat av 2:

FRANZISKA FINARDI

Signerat med BankID 2025-01-20 10:18 Ref: 01948301-3a07-752a-9528-aedb6cf61b5f

INGER BORG

Signerat med BankID 2025-03-03 11:42 Ref: 01955b99-48e6-7f0c-86ad-09a8bf81cedf



Protokoll Nosework SYD

Datum: 2025-01-13

Plats: Zoom

Möte: 2025-01

Närvarande: Inger, Gunilla, Franziska, Liselotte, Susanne, Ann-Mari

Meddelat frånvaro: Anki

1. Mötet öppnas

__ Inger hälsar alla välkomna och öppnar mötet.

2. Godkännande av dagordning

__ Efter genomgång godkändes dagordningen.

3. Val av protokolljusterare

Mötet väljer Franziska till protokolljusterare.

4. Ekonomi

Ekonomin ser bra ut!

5. Årsmöte

Vi planerar in årsmötet till den 6 april i Gränums Folkets hus.

Avstämning av vilka som sitter kvar i styrelsen nästa verksamhetsår.

6. Aktivitet

Gunilla, Anki och Yvonne har börjat planera för en ny träningshelg för aktiva medlemmar i höst.

7. Tävlingsområden

Vi har börjat titta på lite nya tävlingsområden.

8. Avstämning aktiviteter, planering framåt 2025 tävlingar/prov, medlemsaktiviteter.

Genomgång av vilka aktiviteter som är inplanerade för 2025.

9. Åtgärdslista från förra mötet

Datum	Möte	Punkt	Ansvarig	Åtgärd	Klart	Status
23-11-14	23-9	5	Inger	NW-festivalen tillsammans med övriga arrangörer 2025		Pågående
24-02-12 2	24-2	6	Anki	Uppdatera riktlinjer, beslut antalet platser tävling		Pågående
2024-03-11	24-3	6	Ann-Mari	Ansvarar för att det finns tillräckligt med DP-, SSE och Diplomrosetter inför tävling.		Pågående
24-11-06	24-8	8	Anki & Inger	Spöksöket	Klart	
24-11-06	24-08	8	Alla	Rutiner för familjemedlemmar vid medlemsaktivitet?		Pågående
24-11-06	24-08	9	Anki & Gunilla (Yvonne)	Ansvariga för planering av träningsaktivitet i höst.		Pågående

10. Övriga frågor

- **Webinar** Mats Hedlund 21/1, ca 30 anmälda än så länge.
- Föreläsare är tillfrågad om att hålla nästa webinar.
- Vi fortsätter fundera på hur vi ska göra med utformandet av en arrangörsgrupp.
- Startavgifter på våra tävlingar, ändra mininivån?

11. Åtgärdslista, nya punkter från detta mötet

Datum	Möte	Punkt	Ansvarig	Åtgärd	Klart	Status
25-01-13	25-01	10	Alla	Planera nästa webinar		Pågående
25-01-13	25-01	10	Alla	Arrangörsgrupp		Pågående
25-01-13	25-01	10	Alla	Startavgifter		Pågående

12. Nästa möte

17/3 via zoom 19.00!

13. Mötet avslutas

Inger tackar visat intresse och avslutar mötet.